
Brøndby Gymnasium 
Brøndby Stadion 28A 
2605 Brøndby    

 

Beslutningsprotokollat 
 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 23.8.2022 

Brøndby Gymnasium 

Kl. 8.00-9.30 

 

Bestyrelsen:  Lars Rasmussen (AFBUD)  Pia Sadolin (rektor) 

 Søren Henriksen  Pernille Hviid Swiatek (lærerepr.)  

 Martin Zachariasen (AFBUD)  

 Uffe K. Jensen  Julie Henriksen (elevrådsf.) (AFBUD) 

 Stinna Mortensen (AFBUD) Protokollør: Sanne Midtgaard  

 Steen Lennart Jensen 

  

 

Dagsorden Indstilling Beslutninger 

1. Velkomst og godkendelse af 

mødeprotokol 

Godkendes Godkendt 

 

2. Godkendelse af protokollat Godkendes Godkendt 

3. Meddelelser v/formand og rektor 

herunder skolestart, elevtal, lokaler 

og personaleforhold. Fokus på 

udvikling ift. hf  

Til efterretning Elevtal og søgning: 206 STX, 40 HF 

 

Vi har fra i år oprettet en særlig koordinatorfunktion 

omkring BrMa og udbudt sholarships til vores 5 

semesters HF. Sholarshipprogrammet for skoleåret 

2022/23 er målrettet kvindelige atleter. 

 

Lokaler: Vi har fortsat en lokaleudfordring. 

Lokaleudfordringen sættes på dagsordenen på det 

kommende bestyrelsesmøde. 

 

Møde med Brøndby Kommune omkring haltid, 

baneleje, mødelokaler m.m. Bestyrelsen foreslår, at 

der tages kontakt til formanden for Idræts- og 

fritidsudvalget med henblik på et besøg på Brøndby 

Gymnasium. 

 

Personaleforhold: Flexjob, nedsat arbejdstid og 

ansættelse af ny bogholder i det kommende 

regnskabsår. 

 



4. Briefing vedr. det ekstraordinære 

bestyrelsesmødes beslutning om 

sammensætning af og rekruttering 

til bestyrelsen ift. aktuel vacant 

plads (bilag) 

 Kort drøftelse.  

Punktet uddybes på det kommende bestyrelsesmøde 

mhp. at få besat vacant plads i bestyrelsen. 

 

5. BUVMs kommentarer til 

Årsrapport 2021 (bilag) 

Til efterretning Taget til efterretning. 

6. Månedsrealisering maj, juni og 

juli (bilag følger) 

Til efterretning Taget til efterretning.  

På baggrund af månedsrealiseringen for august laves 

et nyt budgetudspil for resten af skoleåret, som 

præsenteres på det kommende bestyrelsesmøde. 

7. BGs indsatsområder (godkendt 

9.6.) og drøftelse af henvendelse om 

stramning af alkoholpolitik (bilag) 

Til efterretning Taget til efterretning. 

Vi har ikke foretaget yderligere stramninger i 

Gymnasiets alkoholpolitik, men elevrådet inddrages i 

drøftelse af Gymnasiets fremtidige alkoholpolitik. 

8. Næste mødedato 25.10.2022 og 

evt. 

Godkendes Godkendt. 

 

Protokollat ved Sanne Midtgaard d. 23.8.2022 

 


